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més és reposar serveis, i el vot del Grup Popular és un rotund no perquè 
les subvencions per a dinamitzar l’economia sempre acaben pagant els 
veïns i en les obres del Plan E cap ajuntament ha cobrat contribucions 
especials, i que esperen que en tot este procediment no es vulnere la llei 
d’Hisendes Locals perquè s’aplique mal la fòrmula legal. El Sr. Zaragozà 
Muñoz diu que haurien de  revisar la fòrmula aplicada, perquè hi ha cases 
que paguen com a patis i patis que paguen com a cases, i llig el contingut 
de l’article 32 de la llei d’Hisendes Locals que regula els mòduls per a 
la imposició de contribucions especials, i insisteix que s’aplique aquesta 
fòrmula.

El portaveu del grup JNP Sr. Viol diu que el vot del seu grup és favorable 
a l’aprovació d’aquestes contribucions perquè no volen crear greus 
comparatius entre la gent, ja que en legislatures passades els veïns van 
pagar per la urbanització dels carrers. 

El Sr. Viol Zaragozà també comenta que el Sr. Zaragozà Muñoz ha 
ficat l’exemple del carrer Terol i al respecte diu que aquest no ha estat 
un bon exemple, ja que al carrer Terol es va cobrar a veïns que tenien 
el carrer urbanitzat. El Sr. Viol comenta alguns exemples de veïns als 
que a la legislatura del Sr. Miguel Zaragozá se’ls van passar aquestes 
contribucions i ja tenien el carrer urbanitzat. El Sr. Viol, davant una altra 
interrupció del Sr. Miguel Zaragozá, li demana a este que respecte el torn 
de paraula. El Sr. Viol també li diu al Sr. Miguel Zaragozà que aquestes 
contribucions del carrer Terol les va fer ell i, el més lamentable, és que 
no ho sap ni ell com les va fer ni quines fòrmules va aplicar. El Sr. Viol li 
comenta al Sr. Miguel Zaragozá que no ve ben preparat als plens, que 
la llei d’Hisendes Locals en l’article 32 diu metros lineals i superfície, que 
són els criteris que ells han aplicat i insta al Sr. Miguel Zaragozá perquè 
torne a llegir l’article. 

El Sr. Miguel Zaragozá torna a llegir l’article.

El Sr. Viol li comenta que està ben clar, que dels  quatre criteris que 
marca la llei l’equip de govern n’ha aplicat dos, ja que la llei diu que 
aquests es podran aplicar “conjuntamente o separadamente”. El Sr. 
Viol comenta que no s’ha agarrat valor cadastral perquè aquest no 
està actualitzat i mota gent eixiria perjudicada. També comenta que les 
fòrmules empleades estan a disposició de la gent,  tot el contrari del 
que va passar en el carrer Terol, on aquestes fòrmules no les va poder  
explicar ni el tècnic, Sr. Peñarroya. Per finalitzar comenta que si s’apliquen 
contribucions especials és per seguir el mateix criteri, que no es volen fer 
greuges comparatius i que la mitja que ix per veí se situa en 400 € i no en 
1000 com ha dit el Grup Popular.

El Sr. Zaragozà Julian pregunta si quan es demane llicència d’obres 
s’actualitza el valor cadastral.

El Sr. Alcalde diu que no, i per això es farà una actualització del 
cadastre.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que quants més criteris s’apliquen a la fòrmula 
més just serà.

El Sr. Alcalde li diu que és cert però que en aquest cas el valor cadastral 
no es pot aplicar pel que abans ja s’ha comentat.

7é. NOmENAmENT DE JUTGE DE pAU SUBSTITUT I DE 
SECRETARI SUBSTITUT. Es dóna compte al Ple que s’ha tramitat 
l’expedient per a l’elecció de Jutge de Pau Substitut per estar pròxim el 
cessament de l’actual.

Vist que durant el període de presentació de sol·licituds, només s’ha 
presentat una subscrita per D. Vicent Barreda Miralles.

Vist que el Ple considera que reunix els requisits de capacitat establits 
en el Reglament 3/1995 de 7 de Juny dels Jutges de pau (BOE de 13 
de juny).

Vist que, segons declara el propi sol·licitant, no incorre en cap de les 
incompatibilitats i prohibicions regulades en els articles 389 a 397 de la 
Llei Orgànica del Poder Judicial.

El Ple per unanimitat acorda anomenar a D. Vicent Barreda Miralles per a 
exercir el lloc de Jutge de pau substitut i comunicar este Acord al Tribunal 
Superior de Justícia de la Comunitat Valenciana perquè procedisca al seu 
nomenament.

Es dóna compte al Ple que en els períodes d’absència de la funcionària 
titular de la Secretaria del Jutjat de Pau, siga per malaltia o per vacacions, 
es produïxen nombrosos inconvenients en la tramitació d’assumptes del 
registre civil, sobretot en l’emissió de certificacions.

Es proposa al Ple, que a fi d’evitar estos retards en la tramitació de 
certificacions del Registre Civil, s’anomene a D. José Juan Pou Rivas, 
secretari-interventor d’este Ajuntament, com a Secretari substitut del 
Jutjat de pau només als efectes de poder tramitar i firmar certificacions 
registrals.

El Ple per unanimitat acorda anomenar a D. José Juan Pou Rivas com a 
Secretari substitut del Jutjat de Pau només als efectes de poder tramitar i 
firmar certificacions registrals i comunicar este Acord al Tribunal Superior 
de Justícia de la Comunitat Valenciana perquè, si ho estima procedent, 
procedisca al seu nomenament.

8é. RATIFICACIÓ DEL DECRET D’ALCALDIA QUE SOL·LICITA 
LA pRÒRROGA DE LA SUBVENCIÓ pER A AODL. S’adona al 
Ple del decret pel qual se sol·licita la pròrroga de la subvenció per a 
la contractació de l’agent d’ocupació i desenvolupament local, per que 
procedisca a la seua ratificació.

Per unanimitat s’aprova la ratificació del decret esmentat.

9é. ADHESIÓ AL CONVENI mARC DE COL·LABORACIÓ ENTRE LA 
GENERALITAT VALENCIANA, LES DIpUTACIONS pROVINCIALS 
I LA FVmp, EN mATÈRIA D’ADmINISTRACIÓ ELECTRÒNICA EN 
L’ÀmBIT DE LA COmUNITAT VALENCIANA. Resultant que la Llei 
11/2007 per a l’accés electrònic dels ciutadans als Servicis Públics 
reconeix el dret dels ciutadans a relacionar-se amb les Administracions 
Públiques utilitzant mitjans electrònics i que s’ha de garantir dit dret 


